
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 17. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 831
Ministeren bedes kommentere artiklen »Flere bandemedlemmer i fængslerne
end de officielle tal viser« fra Fængselsforbundet den 17. august 2017, og
herunder redegøre for om
– artiklen giver ministeren anledning til at ændre kriterierne for, hvornår man

vurderer, at personer er bandemedlemmer?
– ministeren mener, at banderegisteret fungerer optimalt?
– ministeren mener, at der er grund til at styrke samarbejdet mellem fæng-

selspersonalet og politiet, så man f.eks. ville kunne sikre, at fængselsper-
sonalet får en bedre uddybning af, om deres indberetninger om banderela-
teret adfærd udnyttes optimalt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod Poulsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod.Poulsen@ft.dk og
til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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